

THE SOURCE AND THE STREAM

Transferring Trust, Part 1
Pastor Andy Wood
May 27-28, 2023

THE TRUTH ABOUT TRUST

- Trust is the currency of life.
- Trust is active surrender based on the reliability of God's goodness.
- Trust is best tested through how I handle my treasures.

"Do not lay up for yourselves treasures on earth, where moth and rust destroy and where thieves break in and steal, but lay up for yourselves treasures in heaven, where neither moth nor rust destroys and where thieves do not break in and steal. For where your treasure is, there your heart will be also."

Matthew 6:19–21 (ESV)

1. _____ the Source from the stream.

- Stream: What it's coming through

1 Kings 17:10b–14 (NLT)

- Source: Where it's coming from

1 Kings 17:15–16 (NLT)

"Then the LORD said to Elijah, 'Go and live in the village of Zarephath, near the city of Sidon. I have instructed a widow there to feed you.' So he went to Zarephath."

1 Kings 17:8–10a (NLT)

2. Pay attention to the Source over the stream.

3. Put God first as the _____ of everything.

WHEN I TRUST GOD WITH MY GIVING

1. He will _____ my needs.

"And this same God who takes care of me will supply all your needs from his glorious riches, which have been given to us in Christ Jesus."

Philippians 4:19 (NLT)

2. He will abundantly _____ me.

"Give, and you will receive. Your gift will return to you in full — pressed down, shaken together to make room for more, running over, and poured into your lap. The amount you give will determine the amount you get back."

Luke 6:38 (NLT)

3. He will _____ what I give him.

"Bring your whole tithe into My Storehouse, that there may be food in my house. Test Me in this and see if I will not throw open the floodgates of heaven and pour out so much blessing that there will not be enough room for you to store it! Then I will prevent the pests from devouring your crops."

Malachi 3:10–11 (NIV)

FIVE TYPES OF GIVERS

1. Occasional Givers. (aka Tippers)

2. Regular Givers. (aka Dippers)

3. Proportional Givers. (aka Chippers)

4. Strategic Givers. (aka Brickers)

5. Sacrificial Givers. (aka Rivers)



To get a FREE copy of e-book "Money Habits: Four Ways to Win Financially", or to take the 90-Day Trust Challenge, scan the QR code.

1. separate 2. Source 3. take care of 4. bless 5. multiply

「水源」和「水流」

信心轉託 (一)

胡安迪牧師

2023年5月27-28日

關於「信靠」的真理

- 「信靠」是生命的貨幣
- 「信靠」是對上帝的美善的主動交託
- 「信靠」的最好測試，是我如何處理財物

「不可為自己積聚財寶在地上，因為有蟲蛀，也會生鏽，又有盜賊破門進來偷竊。要為自己積聚財寶在天上；那裡沒有蟲蛀，不會生鏽，也沒有盜賊進來偷竊。你的財寶在哪裡，你的心也在那裡。」
馬太福音 6:19-21 (現代中文譯本)

1. _____ 「水源」與「水流」

- 「水流」是它經過的地方
列王紀上 17:10 下-14 (新普及譯本)
- 「水源」是它的源頭
列王紀上 17:15-16 (新普及譯本)

「上主對以利亞說：『你去西頓城附近的撒勒法村住下，我已經指示那裏的一個寡婦供養你。』於是他到撒勒法去了。」
列王紀上 17:8-10 上 (新普及譯本)

2. 關注「水源」，過於「水流」

3. 上帝放在首位，作為一切的「_____」

當我以奉獻來信靠上帝

1. 祂會_____我所有的需要

「這位眷顧我的上帝，必從他滿有榮耀的豐富中供應你們所有的需要，而這一切的豐富都已經在基督耶穌裏賜給我們了。」
腓立比書 4:19 (新普及譯本)

2. 祂會豐盛地_____我

「施與，你們就會有所得。你們送出去的禮物，將會如數得回來——還壓實搖勻，好裝得更多，直到滿溢，傾瀉在你們的懷裏。你們給別人多少，你們就能得到多少。」
路加福音 6:38 (新普及譯本)

3. 祂會_____我奉獻給祂的

「你們要將當納的十分之一全然送入倉庫，使我家有糧，以此試試我是否為你們敞開天上的窗戶，傾福與你們，甚至無處可容。我必為你們斥責蝗蟲，不容牠毀壞你們的土產。」
瑪拉基書 3:10-11 (和合本)

五類奉獻者

1. 間中奉獻 (給小費者)
2. 定期奉獻 (蘸濕者)
3. 按比例奉獻 (樂獻者)
4. 策略性奉獻 (建造者)
5. 無私奉獻 (江河)



免費獲得電子書《金錢習慣：四大理財致勝之道》，或參與「90日信心挑戰」，請掃描二維碼

1. 區分 2. 源頭 3. 照顧 4. 賜福 5. 倍增